1. Put the words in the correct order to make questions
1. How many pets does he have?
2. How often do you see your cousins?
3. How much money you have got with you?
4. Does his mother-in-law live with them?
5. Are all your brothers and sisters married?
		2. Translate from English to Russian
1. Погода была обжигающей, и мы решили остаться в отеле
2. Я собираюсь купить билеты на следующий самолет до Хорватии
3. Где вы получили такой прекрасный загар? Он выглядит великолепно!
4. Самый лучший тур по достопримечательностям, который впечатлил меня больше остальных, мы приобрели в этом туристическом агентстве. Поэтому, я настоятельно рекомендую его вам!
5. Где бы ты ни был, и что бы ни происходило, всегда старайся найти светлую сторону.
6. Отель был великолепен! Из нашей комнаты был такой красивый вид, что я даже не могу найти слов, чтобы описать его
7. Мы пришли на пляж в 12.00, поэтому было очень жарко, и нам пришлось поискать место в тени.
		3. Translate from Russian into English
1. –I haven’t seen you for ages! Where have you been?
-- I travelled around the world. It was exciting!
-- What did you like most?
--Umm… I think the most interesting country is Nepal.
2. Travels in exotic countries requiring caution. You must know the rules of staying and read information about traditions and customs. For example, in Asia very easy to get into awkward situation!
3. -- Where you want to stay?
-- I think I choose something cheap like hostel.
4. We travelled in Europe last summer. It was absorbing bus tour, though a bit expensive.
5. Can you recommend me good website where I can buy cheap tickets?
6. – How’s your holiday?
-- Great! I finally can attend country of my dream!
-- What is it?
-- I was dreaming about The Dominican Republic for a long time.
		4. Put the verbs in brackets in the correct form
1. left
2. were
3. had
4. was
5. had been working
6. will study
7. had been
8. was
9. became
10. was
		5.  Put the verbs in the brackets in correct form
1. was meeting
2. had
3. worked
4. worked
5. was sitting
6. saw
		6. Correct mistakes in the given sentence
However, not all of us are interesting in learning long lists of names and numbers just for fun. Psychologists suggest that the best way ask yourself lots of question as you go along. So, for example, if you were reading about some disease, you would like to ask yourself questions like: “Do people get it from water?”
		7a. Match the questions with the answers.
1. b
2. d
3. a
4. c
5. f
6. e
		7b. Match the words with the synonyms.
1. d
2. f
3. a
4. e
5. g
6. h
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